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Abstract (en)
The processing drum (12) which is rotatable about the shaft (14) has advancing means (72) for intermittent advance of the printed products (10)
deposited straddled on the supports (24). These advancing means (72) execute a working stroke in the upper region of the circular path around
the shaft (14) and in the lower region a return stroke. The processing drum (12) is embraced from below by a pulling element (46) on which holding
members (44) are arranged at the spacing (A) of the supports (24) in order to prevent the printed products (10) falling down as they pass through the
lower part of the circular path and at the same time to support the elongated processing drum (12). <IMAGE>

Abstract (de)
Die um die Achse (14) drehbare Verarbeitungstrommel (12) weist Vorschubmittel (72) zum schrittweisen Vorschieben der auf die Auflagen (24)
rittlings abgelegten Druckereiprodukte (10) auf. Diese Vorschubmittel (72) führen im oberen Bereich der Umlaufbann um die Achse (14) einen
Arbeitshub und im unteren Bereich einen Rückhub aus. Die Verarbeitungstrommel (12) ist von unten von einem Zugorgan (46) umgriffen, an
welchem im Abstand (A) der Auflagen (24) Halteglieder (44) angeordnet sind, um die Druckereiprodukte (10) beim Durchlaufen des unteren Teils
der Umlaufbahn am Herunterfallen zu hindern und zugleich die langgestreckte Verarbeitungstrommel (12) abzustützen. <IMAGE>
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